
Skolebestyrelsesmøde den 11. december kl. 17:00– 19:00                     Facilitator: Marie-Claire, Referent: Lisbeth 
 
Sted: Mødelokale 2 (det nye) i gl. bygning 
Der er sandwich fra 16:45-17 
 

Deltagere:                                                                                                                                            
Forældrerepræsentanter: Marie-Claire Schat Mørdrup, Rikke Alice Bille, Kjeld Rune Jensen, Mikkel Ulfeldt Hede, Søren Melcher, Michael 

Schrøder, Mikkel Korsgaard Vendelboe,  
Afbud:                                        Kjeld Rune Jensen, Mikkel Korsgaard Vendelboe, Mikael Bay Hansen, Thomas Jensen, Henriette Gry Lassen 
Suppleanter:                            Mikael Bay Hansen, Jesper Melcher 
Elevrepræsentanter:  
Personalerepræsentanter:    Thomas Jensen, Christina Flintholm 
Skoleledelse: Martin Hodel, Henriette Gry Lassen, Martin Gorm Pedersen og Lisbeth Jensen (referent). 
 
  

Emne  Hvad skal vi udrette Proces 
(ansvarlig) 

Tid Beslutning 

1. Godkendelse af 
dagsorden 
 

 Beslutning MC 17.00 Mødet annonceres til kl. 19.00 – derfor bør punkter under stregen 
også tidsmæssigt være indregnet i mødetiden, således at møderne 
generelt slutter kl. 19 og senere. 

2. Elevrådet Eleverne har ordet  
 

17.05 Udgår, da eleverne ikke er mødt  

3. Princip for digital 
dannelse 

Status og den videre 
proces 

MC 17.15 Opsamling på temamødet fra sidst med David Karstensen – der 
ligger en del materiale fra mødet som vi skal have omsat til et 
princip.  
Der laves en arbejdsgruppe som kommer med at udkast til 
næstkommende SB møde d. 30.1.24 
 
Søren, Marie-Claire & Martin H.  

4. Økonomi – 
forventning til 
årets resultat 

Vi nærmer os 
afslutningen på 
regnskabsåret 
 

MH 17.30 Lige pt. tyder det på, at vi kommer ud med et mindre overskud – 
samlet set skole og SFO – vi regner med, at det holder sig indenfor 
de 2 % overførselsret.  
 



Forhåbentlig har vi et nogenlunde overblik over regnskabet 2023 på 
mødet i januar 24.  
  

5. Trivsel - generelt Hvordan går det på 
skolen med trivslen? 
 

MH 17.45 Generelt er trivslen god, dog ser vi også udfordringer med flere børn 
er i mistrivsel – flere børn er umodne i indskolingen, flere steder 
udfordres fællesskabet.  
Vi har haft projekt på tværs af årgangene, hvor børnene har nydt at 
være sammen med på tværs.  
En del børn er kommet tilbage til skolen efter et skift til anden skole, 
hvor de ikke trivedes.  
 
Personalet synes at trives og ledelsen det samme.   

6. Dialogmødet med 
undervisningsudval
get 

Tilbagemelding Rikke deltog i 
dialogmødet 
med 
undervisning
sudvalget d. 
22.november 

18.00 Det var den nye klubstruktur der fyldte, hvor 8 klubber skal blive til 
3 klubber. Der skal kigges nærmere ind i hvordan klubberne skal 
”fordeles” mellem skolerne.  
 
Mellemformer – der er en del uafklaret omkring etablering af 
mellemformer kommende skoleår, bl.a. hvad skal der ske med 2.t, 
hvor skal der ellers etableres mellemformer.  
 
Skoleudviklingssamtaler – eleverne skal måske inddrages, det 
samme skal forældrene. 
 
Næste dialogmøde i foråret – har vi temaer som vi ønsker drøftet er 
det vigtigt at vi får det sat på dagsorden.  
 

7. Mulig madordning På Ny Hollænder har de 
en madordning med en 
vogn, som leverer mad 
hver dag. Er det noget, 
vi skal undersøge 
nærmere 

Rikke 18.15 SB ønsker at undersøge muligheden for at kunne etablere en 
lignende ordning på LC. Rikke er på opgaven. 

8. Rynkebyløbet Skal/kan vi prioritere at 
deltage. Michael 
Schrøder har en idé 

 18.30 Michael orienterer om Rynkebyløbet og hele støtteorganiseringen. 
Der er Rynkebyløb d. 3. maj for skolerne, med en masse 



orienterende materialer og aktiviteter. Løbet er et ”mikro-
sponsorat” hvor forældrene kan støtte med et beløb.  
 
Det eneste det kræver af skolen er, at stille børnene til rådighed til 
et foredrag fra børne-lungeforeningen, nogle dage senere afvikles 
løbet.   
 
SB bakker op om deltagelse – skolen ønsker at få infomation til 
lærere/pædagoger og forældre snarest muligt.  

9.  Evt.  Nytårskur eller ej?  18.45 Næste møde i januar – der bookes bord på en restaurant til efter 
mødet.  
 
- Nationale test – får man som forældre svar på disse ?  

- MH: Tjek i meddelelsesbogen, bør ligge der.  
 
 
-Hvornår får eleverne lektier for – gør de det på skolen her ? 
Ellers ønskes dette som et punkt på et fremtidigt møde. 
Oplever at det kan være svært at følge med i hvor barnet står rent 
fagligt.  
MH: Vi giver ikke børnene lektier for, sådan ”dag-til-dag” lektier – 
udover at der skal læsetrænes hver dag.  
 

10.  Næste møde 30/1 2024 
 

 18.50 - Princip for ”digital dannelse”  

11.  Under stregen  
 
 

   

  


